

Robert Bosch Manufacturing  
Solutions GmbH  
Postfach 30 02 20  
70442 Stuttgart  
Germany  
Besucher:  
Maybachstrasse 6a+6  
70469 Stuttgart  
Telefon +49 711 811-0

Marc Bindel, BCI/PAA  
Telefon +49 711 811-23398  
Marc.Bindel@de.bosch.com

19. Juli 2022

**Produktinformation Nexeed Automation  
Neue Bruttopreise, gültig ab 1.August 2022**

Sehr geehrte Damen und Herren,

die Lage am Beschaffungsmarkt für Rohstoffe wie Edelmetalle, Stahl und Kunststoffe ist leider nach wie vor sehr angespannt. Die Beschaffungskosten sind in den letzten Wochen noch einmal deutlich gestiegen.

Daher werden wir bei einzelnen Produkten unsere Preise zum 1. August 2022 anpassen.

Die neuen Listenpreise finden Sie in unserem Nexeed Automation Produktkatalog V3.2 welcher ab dem 1. August 2022 Gültigkeit hat. Unsere allgemeinen Verkaufs- und Lieferbedingungen gelten unverändert.

Für genaue Preis- und Lieferzeitangaben stellen wir Ihnen gerne neue Angebote aus.

Bei Rückfragen stehen wir Ihnen sehr gerne zur Verfügung.

Mit freundlichen Grüßen

Robert Bosch Manufacturing Solutions GmbH  
Marc Bindel

25. März 2022

Seite 2 von 2

**Product information Nexeed Automation price adjustment  
New gross prices, valid from 1 August 2022**

Ladies and Gentlemen,

The situation on the procurement market for raw materials such as precious metals, steel and plastics unfortunately remains tense. Procurement costs have risen significantly in recent weeks.

Therefore, we will adjust our prices for individual products as of 01 August 2022.

The new gross prices can be found in our Nexeed Automation product catalog V3.2, validity from 01 August 2022.

Our general terms and conditions of sale and delivery will not be changed.

For detailed information about individual prices and delivery times we will gladly create a new quotation for you.

If you have any questions, please do not hesitate to contact us.

Best regards

Robert Bosch Manufacturing Solutions GmbH  
Mr. Marc Bindel